
Милош Вучевић захвалио Жозепу Борељу: Србија жели да постане чланица ЕУ, очекујемо од наших партнера из Брисела да помогну на том путу
петак, 03 мај 2024 22:15

Премијер Србије Милош Вучевић захвалио је вечерас шефу дипломатије Европске
уније Жозепу Борељу на честиткама, након што је изабран за председника Владе
Србије.

  

  

Премијер Србије Милош Вучевић поручио је да Србија жели да постане чланица
Европске уније.

  

"То је наш национални, стратешки циљ. Такође, очекујемо од наших партнера из Брисела
да помогну на том путу, бар у мери да неће одређивати услове Београду који нису
никоме постављани током интеграционог процеса у ЕУ", навео је Вучевић на мрежи Икс.
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Он је додао да ће Србија имплементирати основне реформе на европском путу, јер је то
у интересу свих држављана Србије.

  

"Наравно, на том путу, Србија неће изгубити свој идентитет, своје проверене пријатеље,
нити ће се одрећи својих легитимних интереса. Само таква, усправна, поносна и
развојна Србија, може да буде успешан члан европске породице држава. Овде смо да
радимо заједно и постигнемо наш заједнички циљ", истакао је Вучевић.

  

Високи представник Борељ упутио је раније данас честитку новом премијеру Србије
Милошу Вучевићу.

  

"Радујем се сарадњи са вама, шефом дипломатије Марком Ђурићем и Владом Србије на
даљем напретку Србије на путу ка ЕУ", написао је Борељ на платформи Икс.
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